
 

Združenie šípkarských organizácií, Szakkayho 1, Košice  

Pozvánka na Konferenciu                                                                               

Dátum  : sobota 1.7.2023 o 12,00 hod.  

Miesto : Športový rezort EKOMA, Sekier – osada 8746, 960 01 

Zvolen 

Program ( konečný, bez možnosti ďalších zmien )  :  

- Otvorenie a prezentácia účastníkov 

- Kontrola uznášaniaschopnosti 

- Schválenie programu Konferencie 

- Voľba členov volebnej komisie (traja zástupcovia) 

- Zhodnotenie činnosti ZŠO a udalostí, ktoré prebehli v období medzi dvomi 

Konferenciami. ( K. Kirchner)  

- Voľba prezidenta ZŠO ( sám sa na túto pozíciu neprihlásil nikto. Klubmi bol 

navrhnutý na túto funkciu F.Šulc, avšak ponuku odmietol. Jediným kandidátom 

pre túto voľbu tak zostáva súčasný predseda Ing. Karol Kirchner ) 

- Voľba členov disciplinárnej komisie ( návrh na post predsedu Disciplinárnej 

komisie – Pavol Kočík, navrhovateľom je K. Kirchner)  

- Voľba členov kontrolnej komisie ( neprihlásil sa nikto )  

- Zaregistrovali sme požiadavku Petra Pocklana na vzdanie sa funkcie vo VV 

ZŠO. Túto skutočnosť berieme na vedomie.  František Šulc navrhol na jeho 

miesto Miroslava Šipláka. Ten návrh prijal. Ešte pred hlasovaním o prijatí 

Miroslava Šipláka do VV ZŠO prebehne hlasovanie o vyslovení dôvery VV ZŠO a to 

do obdobia konania nasledujúcej riadnej Konferencie v roku 2024. V prípade, že 

Konferencia vysloví nadpolovičnou väčšinou prítomných  hlasov dôveru VV ZŠO, 

bude nasledovať hlasovanie o menovaní Miroslava Šipláka do VV ZŠO. V prípade, 

že dôjde ku vysloveniu nedôvery VV ZŠO, nebude prebiehať voľba nového VV 

ZŠO, pretože sa do tejto funkcie nikto neprihlásil a ani žiaden klub pre túto 

alternatívu nenominoval žiadneho kandidáta.  

- Vytvorenie organizačnej štruktúry ZŠO v znení :  

- Návrh štruktúry ZŠO - Zodpovednosti: 

- Manažér pre steelové šipky (šéf): riadi celú vetvu steelových šípok a rovnako je zodpovedný 
aj za činnosť jednotlivých komisií. Obdobne to platí aj pre odvetvie softy.  



 

- Komisia pre PR a sponzoring: komisia zodpovedná za styk s verejnosťou, vystupuje smerom 
ku všetkým médiám a potenciálnym, či už existujúcim sponzorom. 

- Finančná komisia: je zodpovedná za nakladanie s prostriedkami a ich rozdeľovanie 

- Športovo technická komisia: Zodpovedá za športové, disciplinárne pravidlá a ich 
implementáciu do všetkých súťaží pod hlavičkou ZŠO. Je poverená určovaním podmienok 
konania jednotlivých turnajov v súlade so športovými predpismi ZŠO (Mastre, SP, M – SR...). 
jej rozhodnutia sú záväzné pre všetky kluby. Zvlášť pre STEEL , zvlášť pre SOFT.  

- Komisia pre reprezentáciu a juniorov: Zodpovedná za nominácie a sledovanie výkonnosti 
hráčov všetkých kategórií (vrátane menovania trénerov repre – ak je potrebné) Zvlášť pre 
STEEL , zvlášť pre SOFT. 

- Disciplinárna komisia: Zodpovedná za promptné dodržiavanie disciplinárneho poriadku na 
turnajoch organizovaných ZŠO a za promptné riešenie podnetov na komisiu 

- Presné definovanie povinností a zodpovednosti komisií bude treba rozpracovať, rovnako ako 
aj kľúč pre personálne obsadenie jednotlivých komisií a ich šéfov. 

- Rozhodne však navrhujem komisie o počte 3 členov z ktorých si už zvolená komisia zvolí šéfa. 
Ďalej navrhujem aby boli do komisií navrhnutí členovia po jednom z každého z bývalých 
krajov (teda západ, stred a východ) 

- PRESTÁVKA 15 minút 

- Správa o činnosti v klasických šípkach, vyhodnotenie sezóny (F.Šulc) 

- Správa o činnosti v elektronických šípkach, vyhodnotenie sezóny 

(K.Kirchner) 

- Správa o stave financií v klasických šípkach (F.Šulc) 

- Správa o stave financií v elektronických šípkach, stav rezervného fondu, 

vyúčtovanie dotácií 2022 (K.Kirchner) 

- Posúdenie žiadostí  nových uchádzačov o členstvo v ZŠO : Oravská šípka 

Dolný Kubín, Steel DC Šamorín, DC Podunajské Biskupice, OZ Sereď Darts 

Klub, Šípkarský klub Zázrivá.  

 

- PRESTÁVKA 15 minút 

- Rôzne 

 

Na úvod dovoľte komentár ku časti Konferencie Rôzne. Vzhľadom na pomerne 

vysoký počet bodov, ktoré sme dostali do tejto časti programu Konferencie 

poskytujeme nasledovné stanovisko :  

 

- Niektoré body vyriešila schôdza predsedov ešte 14.6.2023. Keďže však nemám 

žiadnu zápisnicu ani prezenčnú listinu a ani oficiálne závery z tejto online 

schôdze, ponechal som v programe všetky podnety. Ak je niektorý z podnetov 

vyriešený, navrhovateľ si vezme slovo a oznámi, že nepožaduje hlasovanie v tom, 

ktorom bode a sťahuje návrh z programu schôdze.  

 



 

- Operatívne dopĺňam bod programu Konferencie o návrh odmeniť reprezentantov 

SR za ich medailové umiestnenia na práve skončených ME.  

 

- Medzitým som sa spojil s organizátormi online schôdze STEEL a doplnil program 

o body, ktoré súvisia s Konferenciou a neboli vyriešené. Doplnil som program 

schôdze o body 29-31 

- Ďalej dopĺňam body Konferencie, ktoré som prehliadol a ktoré podal Ján Hirčko.  

a boli riadne podané v časovom limite. Nájdete ich pod napísané do úvodu 

programu zelenou farbou 

 

- Vzhľadom na pomerne rozsiahle množstvo návrhov, som všetky návrhy ponechal 

v pôvodnom znení, bez úprav a opráv gramatických, či štylistických chýb. Je to 

preto, aby som náhodou touto úpravou nezmenil obsah návrhu. Každý takýto 

návrh, ktorý neprebehol úpravami, je označený ako „Návrh v pôvodnom znení „ 

a je prekopírovaný z Vašich mailov.  

 

Jednotlivé body v časti Rôzne :  

 

- Návrh predsedu ZŠO : O schválení odmien pre úspechy dosiahnuté hráčmi 

slovenskej reprezentácie.  

Návrh :  

       Navrhujem schváliť odmeny pre hráčov slovenskej reprezentácie za 

medailové umiestnenia na ME 2023. Vytvoriť fixnú tabuľku odmien aj do 

budúcna napríklad v takejto forme :   

 

Jednotlivci dospelí/dvojice :  

Podujatie EP -sezónny 

rebríček (nie 

jednotlivý turnaj) 

SP -sezónny 

rebríček (nie 

jednotlivý turnaj) 

ME – jednorázový 

turnaj, ktorý 

medzinárodná 

organizácia 

označuje ako 

majstrovstvá 

Európy 

MS – jednorázový 

turnaj, ktorý 

medzinárodná 

organizácia 

označuje ako 

majstrovstvá Sveta 

0. miesto 300/450 Eur 500/750 Eur 500/750 Eur 700/1050 Eur 

1. miesto 200/300 Eur 300/450 Eur 300/450 Eur 500/750 Eur 

2. miesto 100/150 Eur 200/300 Eur 200/300 Eur 300/450 Eur 

 

V prípade 4 a viacčlenných družstiev navrhujem 2-násobok odmien jednotlivcov 

Diskusia o zdroji prostriedkov.  

HLASOVANIE : 

 

- Návrh Jána Hirčka : O zavedení práva veta ku pravidlu rozdelenia štátnych 

dotácií pre odvetvie STEEL-SOFT.  



 

Návrh : V súčasnej dobe platí pravidlo rozdelenia získanej dotácie zo štátneho 

rozpočtu je nastavené na 50-50%. V záujme garantovania možnosti rozvýjať 

obe odvetvia do budúcna navrhujem, aby prípadná zmena tohto rozdelenia 

bola možná iba v prípade 100%-ného súhlasu všetkých členov ZŠO. Inými 

slovami, každý klub by mal právo veta v prípade, že by ktorýkoľvek z členov 

navrhol zmenu pomeru rozdelenia financií získaných zo štátneho rozpočtu.  

HLASOVANIE :  

 

- Návrh Jána Hirčka : O rozšírení podmienok prijatia nových členov.  

       Návrh : Súčasné podmienky pre prijatie nových členov navrhujem doplniť 

o nasledovné :  

- Preukázať nájomnou zmluvou alebo vlastníckym právom príslušnosť ku sídlu, 

kde má klub pôsobisko.  

- Preukázať transparentnosť voľby predsedu a ďalších členov výkonných funkcií 

klubu s nastavením maximálneho funkčného obdobia 5 rokov.  

- Preukázať transparentnosť podmienok pri prijímaní nových členov a ich práv 

a povinností v klube, ktoré musia byť zakotvené v stanovách klubu.   

- HLASOVANIE :  

 

1. Návrh Stanislava Bartoša (ŠK Vrútky ) na úpravu „Dress code“ pre 

turnaje celoslovenského významu (Slovenský pohár a MSR )  

Návrh :  

Čo sa týka oblečenia, návrh obsahuje iba popis obuvy, nie celého Dress code. 

Obuv – plná špička, plná päta, poltopánky alebo športová obuv. Prevedenie obuvy 

jednofarebné a to čierne bez firemných nápisov a reklám.  

Dress Code pre Slovenský pohár steel aj soft prvých 50 hráčov aktuálnych 

rebríčkov povinný Dress Code. V prípade majstrovstiev Slovenska by sa povinný 

Dress Code týkal prvých 100 hráčov aktuálneho rebríčka.  

 

HLASOVANIE :  

 

2. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zmenu Stanov ZŠO  

Návrh v pôvodnom znení :  

             Čl. 5 – Orgány ZŠO Bod 1) doplniť :  

              d) realizačný výbor – časť soft a časť steel (každý samostatne) 

HLASOVANIE :  

 

 

3. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zmenu Stanov ZŠO  

Návrh v pôvodnom znení :  



 

               Bod 4) Funkčné obdobie  - Doplniť : realizačný výbor soft,steel -3roky 

HLASOVANIE : 

 

4. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zmenu Stanov ZŠO  

Návrh v pôvodnom znení :  

ČL.6 – Konferencia  

 Bod 3) členmi konferencie s právom hlasovať 

Zmeniť b) jeden hlas (pôvodne dva hlasy) 

HLASOVANIE :  

 

5. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zmenu Stanov ZŠO  

Návrh v pôvodnom znení :  

 Bod 6) konferencia najmä : 

a) Zmeniť vetu – v otázkach ,ktoré nie sú súčasťou schváleného  programu ,môže 
najvyšší orgán prijať len odporúčania a stanoviská . 
Nové znenie vety : v otázkach ,ktoré nie sú súčasťou schváleného  programu ,môže 

najvyšší orgán presunúť otázku ,návrh,... do bodu rôzne a v ňom dať následne 

v prípade potreby hlasovať. 

HLASOVANIE :  

 

6. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zmenu Stanov ZŠO  

Návrh v pôvodnom znení :  

       g) volí a odvoláva : 

            doplniť: realizačný výbor pre časť soft a steel každý samostatne 

HLASOVANIE :  

7. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zmenu Stanov ZŠO  

Návrh v pôvodnom znení :  

 

  Bod 8) Vypustiť celý text okrem prvej vety a k nej doplniť :Pre zachovanie princípu 

rozhodovania má každý klub 1 hlas. 

HLASOVANIE :  

 



 

8. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zmenu Stanov ZŠO  

Návrh v pôvodnom znení :  

Doplnenie číslovania článkov pre Realizačný výbor 

Čl.....xy 

1) Realizačný výbor realizuje a spravuje : 
a) všetky súťaže ,  
b) pravidlá k súťažiam, 
c) schvaľuje kalendár podujatí, 
d) schvaľuje a zabezpečuje hracie priestory, 
e) schvaľuje prípadné potrebné odmeny pre brigádnikov, pomocné sily, nájomné za 

hracie priestory na základe vopred konferenciou schváleného bagetu, 
f) schvaľuje prípadné potrebné zmeny k fungovaniu súťaží v období medzi 

konferenciami, 
g) pripravuje podklady k zásadným zmenám súťaží a následne dáva schvaľovať na 

najbližšej konferencii 
h) zvoláva pracovné a iné potrebné porady členov výboru prípadne si prizýva aj 

iných účastníkov, 
2) Realizačný výbor schvaľuje formou: 

a) Osobného stretnutia členov a následnou zápisnicou 
b) Formou emailového schvaľovania, kde každý email je forma súhlasu alebo 

nesúhlasu a následne predseda výboru spíše zápis z výsledkom a oznámi  
emailom výsledok 

c) On-line stretnutím a následne predseda výboru spíše zápis z výsledkom a oznámi  
emailom výsledok 

d) Výbor schvaľuje nadpolovičnou väčšinou prítomných 
e) zasadnutia, pracovné porady sú verejné a budú vždy oznámené min.10 dní 

vopred a zverejnené na web stránkach .............. stell darts, zšo? 
HLASOVANIE :  

 

9. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zmenu Stanov ZŠO  

Návrh v pôvodnom znení :  

3)  Členmi realizačného výboru : 
a) Časť soft : predseda a 5 ďalší členovia  
b) Časť steel: predseda a 5 ďalší členovia 
HLASOVANIE :  

 

10. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zmenu Stanov ZŠO  

Návrh v pôvodnom znení :  

4) Dtto ako predseda kontrolnej komisie (vynechá sa iba časť zo znením zákona) 
5) Dtto ako členovia kontrolnej komisie 
6) Dtto ako kontrolná komisia avšak v bode a) bude 3roky 



 

HLASOVANIE :  

 

11. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zmenu Stanov ZŠO  

Návrh v pôvodnom znení :  

7,8,9,10) dtto ako kontrolná komisia 

HLASOVANIE :  

 

12. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zrušenie poplatku za 

Mandát ( hlasovacie právo) , ktoré je v súčasnosti 30 Eur za mandát. 

Zrušenie poplatku 30e za hlasovacie právo. 

HLASOVANIE :  

 

13. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zmenu hlasovacieho práva 

novoprijatých členov.  

Návrh v pôvodnom znení :  

1a)novoprijate kluby majú právo hlasovať ihneď po prijatí respektíve rozhodnutím o 

prijatí konferenciou zaradiť do prvých bodov po uvode :  

1b) návrh zmien stanov( viď príloha)s platnosťou od odsúhlasenie konferenciou zaradiť 

do prvých bodov po úvode. ( Príloha nepripojená ) 

HLASOVANIE : 

14. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) členských príspevkov do ZŠO. 

Návrh v pôvodnom znení : 

návrh zmien členských príspevok do Zšo. Rozdelenie členských príspevkov na časť soft a 

steel každá kategória samostatne členské. zároveň zvýšenie členského z 15e na 25€ pre 

každú kategóriu.Ak hráč hrá obe kategórie zaplatí 40€ 

 

 HLASOVANIE : 

 

15. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) Zmeny dotačného systému 

klubom.  

Návrh v pôvodnom znení : 

Spracovať štandardnú výzvu ,ktorá bude obsahovať za akých podmienok dostane klub 

dotáciu od zväzu. 

HLASOVANIE : 

 

16. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) Zmeny dotačného systému 

klubom.  

Návrh v pôvodnom znení : 

Zrušenie automatickej dotácie formou ,ktorá znamenala počet registrovaných hráčov x10e. 

Z dôvodu inovovania v Zso zaviesť Max dotáciu pre klub ak je potrebná z dôvodu dotácií z 



 

ministerstva a to 1klub = 100e ak nie je potrebná tak len na základe výzvy. 

HLASOVANIE : 

 

17. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) Zmeny v organizácii 

Slovenského pohára a MSR družstiev a s tým veci súvisiace 

Návrh v pôvodnom znení : 

zrušenie kategórie drustiev na SP a zaviesť len Slovenský pohár druzstva a súťaž Majstrovstvá 

Slovenska v drustvach. Regionálna kvalifikácia.na obe podujatia.Odohratie pre majstrovstvá 

družstiev ko pavuka na MS v nedeľu, pre SP dtto ko pavuk na poslednom SP v ročníku v 

nedeľu. 

Vitazi oboch sa stretnú v superpohari. 

HLASOVANIE : 

 

18. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zrušenie poplatku za 

hosťovanie 

Návrh v pôvodnom znení : zrušenie poplatku za hosťovanie  

reálne sa túto sezónu ukázalo ,že klub zaplatil 10e za hráča nanhostovani a Zväz za 10e 

odpísal emailom že ok. 

Oznámenie a súhlas z hosťovaním áno ale poplatok nie.zaroven ak sa zmení systém 

členského v niektorých prípadoch hostovnie vypadne úplne.a zvýšením členskeho zväz 

dostane viacej peňazí 

HLASOVANIE : 

 

19. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na vytvorenie organizačnej štruktúry 

zväzu 

Návrh v pôvodnom znení : Podrobnú nie len ( predseda 

podpredseda..výbor.konferencia) ale konkrétne posty s konkrétnym obsadením ( 

predpoklad že z kazdeho klubu nejaký nominovaný bude dosadený, v prípade ak klub 

neobsadi túto funkciu alebo nebude plniť vyplývajúce povinnosti klub nedostane dotáciu 

tu povinnú čo som písal vyššie v bode 3 a tá bude použitá na doplnenie odmeny) a 

konkrétnym zadaním (náplňou)vytvorenie platených funkcií v štruktúre zväzu na základe 

dotácií z ministerstva s tým že žiadosť o dotáciu na ministerstvo bude tomu aj 

prispôsobená ( v časti administratíva navýšenie sumy ) zníženie v iných častiach žiadosti. 

HLASOVANIE : 

 

 

20. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na inováciu stránky ZŠO 

Návrh v pôvodnom znení :  

Potreba kompletnej inovácie webovej stránky Zšo,usporiadanie 

zprehladnenie,atď...odsúhlasenie potrebnej čiastky na túto inováciu vrátane určenia 

osoby za administráciu a aktualizáciu na týždennej báze.(osoba by mala byť zahrnutá v 

štruktúre zso) 

HLASOVANIE : 



 

21. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zmenu hracieho systému 

Majstrovstiev Slovenska 

Návrh v pôvodnom znení : MS Slovenska by sa mali hrať systémom  

Piatok MS dvojice ,sobota klasika, nedeľa ko pavuk ms v drustvach. 

HLASOVANIE : 

 

22. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zrušenie nedeľňajšieho 

programu Slovenského pohára 

Návrh v pôvodnom znení Zrušenie nediel na 3 SP nemá vpliv na nič .Sponzor na to 

nie sú a dotácia tiež nie. 

HLASOVANIE : 

 

23. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zavedenie príspevku na 

prenájom priestorov , v ktorých sa konajú turnaje SP 

Návrh v pôvodnom znení : ZSO by malo prispievať na priestory v ktorých sa konajú 

SP,MS.v prípade potreby nejakou čiastkou..(dohoda aká) 

HLASOVANIE : 

 

 

24. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zavedenie „víkendovky 

družstiev.  

Návrh v pôvodnom znení : 

víkendovku drustiev bola by fajn ak by sa dodržali dohody z konferencie.(otvorené drustva 

Max zastrešené klubom,štartovné 125e) z tohto dôvodu nebol o turnaj záujem 

HLASOVANIE : 

 

25. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zavedenie termínového 

kalendára na dva roky vopred bez možnosti zmeny termínov.  

Návrh v pôvodnom znení :Zámeny termínov dosť neprípustné robí to veľa problémov.je 

teba definovať kalendár na 2 roky vopred bez ohľadu na iné turnaje v iných štátoch a termíny 

dodržať.kazdy si musí sám vybrať čo je pre neho priorita. 

HLASOVANIE : 

 

26. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na zrušenie odpočítavania 

bodov za 1 SP.  

Návrh v pôvodnom znení : Zrušenie odpočítavanie 1 SP a mastra z bodov.Ovplivnujeto 

hráčov potom sa kalkuluje .Alebo zaviesť pravidlo odpočítavania aj v prípade účasti len na 

jednom ,dvoch,troch..turnajoch  

HLASOVANIE : 

 

 

27. Žiadosť  Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) o zaregistrovanie ligy 

šampiónov do štruktúry celoslovenských súťaží 



 

28. Návrh v pôvodnom znení : AD darts club Hlohovec a TSL bude spúšťať novú súťaž 

od septembra z názvom Liga šampiónov.Suťaže sa môžu zúčastniť,akýkoľvek hráč 

registrovaný v zšo a v predchádzajúcom ročníku sa umiestnil do 10 miesta v akejkoľvek 

lige.hra sa 1x mesačne (predpoklad je hrať na rôznych miestach) 

Štartovne na celú sezónu - september - jún - 100€ 

Systém hry ,odmeny,bude závislé od počtu prihlásených hráčov. 

Žiadame ZSO ,aby túto ligu zaradila do celoslovenského rebríčka s iným budovaním ako 

sú regionálne ligy.pre motiváciu hráčov. 

HLASOVANIE : 

 

29. Návrh Andreja Daniša (AD DC Hlohovec ) na rozšírenie 1. ligy zo 

súčasných 64 na 164 hráčov.  

Návrh v pôvodnom znení : rozšírenie 1.ligy z 64 hráčov na 164hracov 

HLASOVANIE : 

 

30. Návrh ONLINE SCHODZE STEEL : O podávaní návrhov na Konferenciu 

  Návrh v pôvodnom znení : Každý klub, ktorý chce podať návrh na Konferenciu  

musí mať pre tento návrh podporu ďalších piatich predsedov klubov , ktorí sú 

riadnymi členmi ZŠO :   

HLASOVANIE : 

 

31. Návrh ONLINE SCHODZE STEEL : O zmenách licencií 

  Návrh v pôvodnom znení : Zrušenie jednorázovej licencie, zavedenie povinnej   

licencie bez rozdielu úrovne súťaží.  

HLASOVANIE : 

 

32. Návrh ONLINE SCHODZE STEEL : O rozšírení počtu osobných údajov 

zverejňovaných v rebríčkoch 

Návrh v pôvodnom znení : K menu, priezvisku, materskému OZ a prestupovému 

OZ doplniť ešte údaj o ročníku narodenia hráča kvôli zhode mien 

HLASOVANIE : 

 

O 16,00 hod. Navrhnem hlasovanie, či budeme v programe pokračovať, 

alebo presunieme neprediskutované body na ďalšiu ( aj mimoriadnu 

Konferenciu) 

 

       -     Záver 

 

Dňa 22.6.2023 

 


